



Japan.
Tax-free
Shop

One of Japan's largest household appliance retail stores

家电量卖店

東証一部上場(企業コード2730)

EDION

AEON-MALL KOBEKITA STORE

爱电王

永旺梦乐城神戸北店

TAX FREE
免税

Maximum of
最大
10%



shop list



由此参阅店
铺介绍!

The sales price (excl. tax) is equivalent to the tax-free price.
*Products eligible for a reduced tax rate receive 8% exemption.

【不含税价格 = 免税价格】※軽減税率の対象商品, 免税8%。

【税別価格 = 免税価格】※軽減税率対象の商品は, 免税8%となります。



Home Electronics, Cameras,
Stainless steel tumblers etc.
家电产品・相机・不锈钢真空杯 等等

Discount Coupon
优惠券

selected items
対象商品

7% OFF

* All photos are for illustrative purposes only. ※图片仅供参考

*7% discounted from the tax-free price. ※在不含税价格的基础上优惠7%。 ※税別価格から7%割引いたします。

Please show this coupon when you pay.

结账前请向工作人员出示本优惠券

Expiration date
有效期至

December.31 2024
Until
2024.12.31 为止

ANM-AMKK-W-2306



*Tax rate from time of publishing. * DM, items shown on the store flyer, deal of the day items, items of limited stock, clearance items, mobile phones, Surface, VAIO, Apple products, Amazon products, PC parts, imported watches, toys, game consoles, game software, related game console products, audio/video software, books, liquor, and every kind of cash voucher and other items are excluded from discount.* Cannot be used with other coupons or discounts.

※以购物时的税率为准。※DM、传单刊载商品、日替品、台数限定商品、清仓品、手机、Surface、VAIO、Apple产品、Amazon产品、电脑零部件、进口手表、玩具、所有游戏产品、视频音乐软件、书籍、酒类、各种金券及其他部分产品不在此限。※不可与其他优惠券同时使用。

※発行時の税率となります。※DM・チラシ掲載商品・日替り品・台数限定品・処分品・携帯電話・Surface・VAIO・Apple製品・Amazon製品・PCパーツ・舶来ウォッチ・おもちゃ・ゲーム商品全般・映像/音楽ソフト・書籍・お酒・各種金券その他一部の商品は対象外となります。※他割引券との併用はできません。

Conditions for receiving a tax refund 免税所需条件

•Customers who are passport holding tourists and do not live in Japan are eligible for a tax refund. Customers who do not have their passports or have visas valid for more than 6 months are not eligible for a tax refund. •Excluding consumables, purchases of general items 5,000 yen or more are eligible for tax refunds. •In regards to consumables, if the purchase amount at one store in one day is from 5,000 yen up to 500,000 yen, then it is eligible for a tax refund. •Daily necessities purchased for the purpose of being sold abroad are not eligible for tax refunds. Please contact a sales associate for more information. •If the merchandise you purchased tax-free is no longer in your possession (i.e. consumed or lost) prior to leaving Japan, the exempted consumer taxes including the local taxes will be collected. •Please do not open your merchandise prior to leaving Japan. Merchandise opened or used prior to leaving Japan will become ineligible for tax refund.*Sum prices of general items and consumables costing over 5,000 yen are considered tax free. However, conditions for consumables also apply to general items.

■持护照的游客中, 仅限非居住于日本的人士为免税适用对象。未持护照, 或持有六个月以上签证者不可享受免税。■消耗品除外的一般商品, 购买金额达 5,000 日元以上 (含 5,000 日元) 可享免税。■同一天在同一家商店内购买的消耗品, 消费总金额为 5,000 日元~ 50 万日元 (含 50 万日元) 者可享免税。■以于日本境外销售为目的购买的日用品不可免税。详情请洽店内工作人员。■离开日本前购买的免税商品如未加保管, 将被征收包括购买时已免除的地方税在内的消费税。■离开日本前切勿拆封商品。出境前若有拆封或使用的情形, 将无法免税。*关于商品的合计一般商品 + 消耗品的合计超过 5,000 日元时, 可享受免税。但此时一般商品也应遵从消耗品免税时的相关规定。